

Wolters Kluwer · China Law & Reference

Wolters Kluwer · China Law & Reference is an integrated information solution for legal professionals based on Wolters Kluwer's rich global service experience. Built on excellent technical strength and the support from senior experts, this database integrates regulations, cases, interpretations, tools, Q&A, legal updates, practice modules, etc., providing you with substantial support for accurate decision-making and efficient work.

Product Value



One-stop coverage of massive professional information

Timely updates of laws and regulations and the developments of well-known cases, and easy access through mobile devices. Quality control by professional editors and overviews generated by smart AI to ensure accuracy and timeliness of the content. High-quality translation of laws and regulations to save you translation costs and proofreading time. Authoritative practice commentaries, Q&A and other interpretations, and selected information delivered directly to your mailbox throughout the year.



Expert solutions for compliance practice

Deep exploration into practices starting from the needs of practices in the fields of antitrust, anti-commercial bribery, labor law, cybersecurity and data compliance, tax law, environment protection and energy, outbound investment, finance, IP rights, compliance of state-owned enterprises, company law, dispute resolution, M&A, reorganization and insolvency, criminal risk management of enterprises, and Hong Kong law. Regular summaries of dynamics, practice journals, and other compiled information to see through the deep logic of cases.



Intensive empowerment by smart tools

We have powerful search technology to support high-quality content classification, helping you find the information you need to expand your business. Judicial big data visualization, similar case search report, search of cases for probative force, and enterprise information query help you show your professional strength. The help center composed of professionals will also provide continuous support and services.



Core Content



Legislation

Laws and Regulations

We have a collection of laws and regulations across China published since 1949 and classify them by topic, industry, geography, validity level, etc. in a multi-dimensional way. We have a professional team to proofread them to ensure accuracy, timeliness and high efficiency for you.

National Standards

We have a collection of standards in several categories, labeled with their validity status, that serve as a valuable reference when dealing with complex legal issues.



Cases

Judgement Documents

We update the collection of judgment documents issued by people's courts at all levels from 31 provinces, municipalities and autonomous regions, including all civil, criminal and administrative cases. You can jump to relevant cases and regulations by clicking a link.

The powerful search function of "cases with probative force" allows you to quickly find the contents with stronger probative force and greater reference value, so as to meet the litigation research needs in all aspects.

Prosecution Documents

We collect legal documents issued by people's procuratorates at all levels throughout China in order to gain detailed knowledge of the process of each case and a thorough understanding of the basis of the case handled by the procuratorates, so that the purpose of the search can be realized.

International Treaties

We have a collection of more than 5,500 bilateral and multilateral treaties that China has signed or acceded to with other countries and international organizations, which can be filtered for queries by party and subject.

Administrative Supervision

We have a comprehensive collection of administrative penalty and administrative inspection documents, which are structured by topic, time, geography, etc., and serve as rich materials for compliance practice work.

Judicial Big Data Visualization

We use smart legal search technology to mine legal data in multiple dimensions, effectively select and consolidate the data, and then visualize them with concise and intuitive graphics to actively empower legal professionals.



Interpretation

Practice Guide

We provide complete and timely updated bilingual monographs written by authoritative experts, including sophisticated reviews of laws and regulations, case analyses, sample documents, and practical experience and suggestions, in the areas of company law, foreign investment, intellectual property rights, cybersecurity and data protection, antitrust, labor law, tax and accounting, etc.

Special Topics

We provide in-depth analysis on more than 550 hot topics (and constantly updated), as well as summaries of laws and regulations, practice guides, and expert interpretations on the industry's hot spots.



Legislation

Template Documents

We collect the officially released sample contracts and templates, and specially invite senior attorneys and industry experts to provide high-quality sample contract forms, supplemented with unique analysis of key terms.

Smart Diagrams

You just need to check the boxes step by step, and the required information on key geographical areas and topics will be presented in the form of charts that are easy to access. Topics covered include business compliance risk warnings for market regulation of enterprises and inquiries of administrative approval from departments under the State Council.

Internal Training Assistant

We publish the presentation materials shared by attorneys and experts in online and offline seminars, providing a useful reference for companies to conduct relevant training internally.

Enterprise Query

We associate legal documents (judgment documents and administrative penalties) with business information, for free switched views, enabling a one-stop query for business registration, litigation-related information, tax information and other content.

Report of Similar Case Retrieval

Based on the case search system, we provide a one-stop solution for similar case retrieval, report generation, editing, downloading, and querying, so that you can develop similar case retrieval reports easily and conveniently.

Q&A

You can ask questions online and get professional answers about regulations, cases, interpretations, etc., using expert insight to easily solve practical problems.



Compliance Practice

We focus on specific compliance areas and industries to help you quickly and timely learn about new changes of laws and regulations in the area, and provide senior expert analysis to help you with compliance practice issues. Specifically:

Outbound Investment Module

Antitrust Compliance Module

Anti-commercial Bribery Practice Module

Labor Law Practice Module

Cybersecurity and Data Compliance Module

Tax Compliance Module

Financial Compliance Practice Module

Environment Protection and Energy Practice Module

Intellectual Property Practice Module

Compliance Management Platform for State-Owned Enterprises

M&A, Reorganizations and Insolvency Module

Dispute Resolution Practice Module

Hong Kong Law Practice Module

Company Law Practice Module

Enterprise Criminal Risk Management Module

Counsel Helper

Professional Articles

New laws, interpretation of well-known cases, analysis of key and challenging issues, and more than 70,000 selected interpretation articles from professional organizations, which are simply and directly accessible by a click.

Major Cases

We delve deeply into outstanding and significant cases handled by attorneys or teams of attorneys, showcasing attorneys' fruitful results while providing a more objective basis for corporate clients to select attorneys.

Legal Updates

We release the latest legal information in Chinese and English on weekdays, including updates of laws and regulations, hot topics of cases and in-depth reviews, in the fields of labor law, contract law, corporate governance, intellectual property, accounting standards, foreign exchange, customs, etc.

AdChecker

AdChecker is an intelligent online ad copy compliance review tool. Users can receive instant compliance risk alerts by submitting ad copy.

Meanwhile, it supports the review of ad copy in text, image, document and other forms, without the need for format conversion, which are suitable for various scenarios. There is also a customized Web page panoramic scanning function to quickly find out the illegal risks of Web pages. This one-time batch scanning can effectively improve the efficiency of copy writing compliance.

Control List Query

This tool is used to search the export control and economic sanctions lists issued by countries and regions such as the United Nations, China, the United States, the European Union, the United Kingdom, Canada, Australia, Switzerland, and Japan, as well as the World Bank and multilateral development banks; it supports searches in English, Chinese, and Chinese Pinyin, and will be updated simultaneously with the official release of the data sources.

ECCN Code Query

This tool allows every user to easily check and decide the ECCN code of products by themselves and fully understand the regulations related to the U.S. CCL list and other relevant export control information, solving the problem for users that the CCL list is complicated and obscure and difficult to access.



威科先行·法律信息库

威科先行·法律信息库是威科集团依托丰富的全球服务经验，为法律专业人士提供的整体信息解决方案。该数据库以卓越的技术实力，联合资深专家打造，集法规、案例、解读、工具、问答、法律速递、实务模块等为一体，为您精准决策、高效工作提供强大支持。



产品价值



海量专业信息 一站覆盖

法律法规、热点案例动态及时更新，移动设备轻松浏览。专业编辑把控品质，智能 AI 生成概览，确保内容准确及时。高品质法规翻译，为您节省翻译成本及校对时间。更有权威实务评析、问答等解读，精选资讯全年直达您的邮箱。



合规实务系列 专家解决方案

从实务需求入手，在反垄断、反商业贿赂、劳动法、网络安全与数据合规、税法、环保与能源、境外投资、金融、知识产权、国有企业合规、公司法、争议解决、并购重组与破产、企业刑事风险管理、香港法律等领域挖掘实务精髓。还有定期动态汇总、实务期刊等汇编资讯，透视案件深层逻辑。



智能工具服务 强效赋能

强大的检索技术支持高品质内容分类，助您查找所需资料，拓展业务。司法大数据可视化、类案检索报告、案例证明力检索，企业信息查询助您彰显专业实力。专业人士组成的帮助中心也将持续提供支持与服务。

核心内容



法规栏目

法律法规

收录建国以来全国各地的法律法规，主题、行业、地域、效力级别等多维度导航分类，配备专业团队修校，精确、及时、高效，时刻伴您身边。

国家标准

收录多类别的标准文件，标注效力状态，为复杂法律问题处理提供有价值的参考依据。



案例栏目

裁判文书

每日更新全国 31 个省、市、自治区各级人民法院官方公布的裁判文书，囊括民事、刑事、行政全部案由，相关案例及法规可以一键链接跳转。

强大的“案例证明力”检索功能，让您快速锁定具有更强证明力、更大参考价值的内容，全方位满足诉讼检索需求。

检察文书

汇集全国各级人民检察院发布的法律文书，详细了解案件过程，准确理解检察机关办案依据，实现检索目的。

国际条约

汇集 5500+ 中国与其他国家、国际组织签署或加入的双边、多边条约，可按缔约方和主题分类进行筛选查询。

行政监管

全面收录行政处罚与行政检查文书，按照主题、时间、地域等进行结构化呈现，为合规实务工作提供丰富素材。

司法大数据可视化

利用智能法律检索技术，对司法大数据进行多维度挖掘，有效筛选整合后，辅以简洁、直观的图文可视化呈现，积极赋能法律专业人士。



解读栏目

实务指南

权威专家撰写双语专著，体系完整、实时更新。包括精加工的法规评述、案例解析、文书范本及诸多实操经验和建议，内容覆盖公司法、外商投资、知识产权、网络安全与数据保护、反垄断、劳动法、财税等领域。

专题聚焦

围绕 550+ 热门话题提供深度分析（持续增加中），聚焦行业关注热点深入进行法规梳理、实务指导、专家解析等整理解读。



工具栏目

文书模板

汇聚官方发布的示范合同和文书模板，并特约资深律师、行业专家提供高质量合同范式，对重点条款辅以独到解析。

智能图表

您只需逐级勾选，所需重点地域及话题信息将以图表形式呈现，便捷易用。涵盖话题包括企业市场监管类经营合规风险提示、国务院各部门行政审批事项查询等。

内训助手

发布律师及专家线上与线下研讨会分享的演讲资料，为企业内部开展相关培训提供有力参考。

企业查询

将法律文书（裁判文书、行政处罚）和企业信息相关联，实现自由切换查看，一站式查询工商登记、涉诉信息、税务信息等内容。

类案检索报告

基于案例查询系统，一站式完成类案检索、生成报告、编辑、下载及查询，轻松简单的制作类案检索报告。

问答

在线提问，借助专家智慧，获取关于法规、案例、解读等方面的专业解答，轻松解决实务问题。

专业文章

新法、热点案例解读，重点、难点问题分析，精选 7 万 + 专业机构解读文章，一键直达，简单清晰。

要案头条

对律师或律师团队承办的优秀、重大案例项目进行深度挖掘，在展示律师丰硕成果的同时，为企业客户选择服务律师提供更为客观的依据。

法律速递

工作日推送中英双语前沿法律资讯，包括法律法规更新、案件聚焦、深度点评等，内容包括劳动法、合同法、公司治理、知识产权、会计准则、外汇、海关等领域。

广告审核宝

广告审核宝是一款针对广告文案进行合规性审查的在线智能化工具。用户通过提交广告文案，可即时获取合规风险提示。

同时支持文字、图片、文档等多种形式的文案审核，无需转换，匹配多场景使用。更有定制化的网页全景扫描功能，快速发现网页存在的违法风险，一次性批量扫描，有效提高文案合规效率。

管制名单查询

本工具用于检索联合国、中国、美国、欧盟、英国、加拿大、澳大利亚、瑞士、日本等国家及地区；以及世界银行和多边开发银行发布的出口管制和经济制裁名单；支持英文、中文及汉语拼音检索，并与官方发布数据源保持同步更新。

ECCN 编码查询

本工具使得每位用户可以轻松自行查询并判断产品的 ECCN 编码，并全面了解美国“CCL”清单相关规定及其他关出口管制信息，为用户解决“CCL”清单复杂难懂且获取困难的问题。



合规实务系列模块

聚焦专项合规领域及行业，帮助您快速及时获取领域内的新法动态，同时提供资深专家评析，助力合规实务问题解决。具体包括：

境外投资模块

反垄断合规模块

反商业贿赂实务模块

劳动法实务模块

网络安全与数据合规模块

税法合规模块

金融合规实务模块

环保与能源实务模块

知识产权实务模块

国有企业合规管理平台

并购重组与破产模块

争议解决实务模块

香港法律实务模块

公司法实务模块

企业刑事风险管理模块

法务宝

威科先行智·合规 | 医药行业

威科先行智·合规 | 房地产与建设工程

威科先行智·合规 | 汽车行业

